主日崇拜程序


2018 年 7 月 1 日   早上 11 時正
Sunday worship program


1 Juli 2018 11am





1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing







2.
宣召  Calls to Worship








3.
使徒信經  The Apostles' Creed 







4.
詩歌敬拜  Hymns
1.  
展開清晨的翅膀









2.  
能不能









3.
恩典太美麗
5.
讚美禱告  Praise & Prayer








6.
讀經
*  舊約： 耶利米書  Jeremiah  1：4 - 10





Scripture reading s
*  新約： 使徒行傳  Acts  20：24 - 32




7.
聖餐  Holy Communion








8.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《審判中的希望：新約與新心》




Sermon
《The Hope in the Judgment：New Covenant and New Heart》


*  經文  Verses： 耶利米書  Jeremiah  31：31 - 34



9.
回應詩歌  Hymns
*  恩典太美麗








10.
奉獻 Offerings，代禱 supplication









11.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions





12.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcement









13.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing









講道經文 / Sermon Verses：《耶利米書  Jeremiah  31：31 - 34》

31:31  耶和華說：「日子將到，我要與以色列家和猶大家另立新約，

31:32  不像我拉著他們祖宗的手，領他們出埃及地的時候，與他們所立
的約。我雖作他們的丈夫，他們卻背了我的約。這是耶和華說的。」


31:33  耶和華說：「那些日子以後，我與以色列家所立的約乃是這樣：
我要將我的律法放在他們裡面，寫在他們心上。我要作他們的神，


他們要作我的子民。31:34  他們各人不再教導自己的鄰舍和自己的

弟兄說：『你該認識耶和華』，因為他們從最小的到至大的都必認識


我。我要赦免他們的罪孽，不再記念他們的罪惡。這是耶和華說的。」
******************************************************************


代禱事項  Prayer Requests：



→
為夏令會籌備中的牧者同工禱告，求主引導，加力。Pray for all 



who are serving in the summer camp. May God guide and streng



 then their body and spirit.





→
為宣教團契的同工和把握時機宣教課程，以及下半年的短宣活動



禱告，求聖靈親自使用這些活動祝福未得福音之人的靈魂，祝福



教會。Pray for all who are serving in the mission fellowship, for the Kairos 

course, as well as the short-term teams in the Autumn. May the Holy Spirit 

work through these activities to bless the soul of unreached groups and 



bless the church.





家 園 訊 息  Announcement







歡迎各位參加崇拜。Welcome all to participate in worship。                          


→
特別歡迎來自加拿大的莫潤昌傳道和師母來奧斯陸探訪並證道，感謝他們



愛心的關心和支持。Welcome evangelist Raymond and his wife from Canada to



 visit us and preach in our church. Thanking them for their love and support.


→
把握時機》宣教課程特別邀請：宣教部將於8月16-22日在教會開設這個



課程，共9堂，由加拿大短宣隊和Ivy傳道主講，主要從聖經看上帝對人



的心意和計畫，內容包括宣教專題，小組互動，有趣視頻，特別活動，



並有為福音未得群體禱告。本課程主要向宣教團契和執事會同工開放，



現還有5個名額，歡迎有感動的弟兄姊妹向池美娟姊妹報名，報名費



500 kr.課程表及其他事宜請與美娟聯繫。名額有限，請抓緊報名。




Kairos Course: The mission department will open this course at the church from 



August 16th to 22nd for a total of nine sessions. It will be conducted by the 



Canadian Mission Team and Pastor Ivy. It will mainly focus on God’s purpose 



and plan for people. The program will  include mission topics, group interactions, 



interesting videos, special activities, and prayers for unreached groups. This course 



is mainly open to the mission fellowship and the deacon board. There are still 



5 places available. Welcome the brothers and sisters to register with Chi Meijuan. 



The registration fee is 500 kr. Please contact Meijuan for course schedule and



and other matters.








→
特別禱告會安排：下週四，7月5日禱告會時間：晚上18.00-20.00，內容



包括：詩歌敬拜，聖經禱讀，分享代禱事項和簡單茶點，分組禱告，



重點為夏令會禱告，歡迎在夏令會事奉的同工和弟兄姊妹參加。Special 



Prayer Meeting Arrangement: Next Thursday, July 5 , Time: 18.00-20.00. 



Program will include: worship, meditative reading of the bible passage, sharing 



of prayer items and simple refreshments, group prayers with emphasis for the 


Summer camp. We welcome all who are serving in the Summer Camp.


→
為了補助夏令會的經濟不足，執事會決定到夏令會前一周，在教會設立



一個自由奉獻箱，請弟兄姊妹代禱關心，甘心奉獻。In order to subsidize the 



economic insufficiency of the Summer camp, the deacons decided to set up a free 



contributory box in the church until the week before the Summer camp. Please 



pray for the needs of the camp be willing to give.





→
夏令會巴士出發時間為7月9日週一早晨7:45 （更新後的出發時間），



回程時間為7月15日週日中午13:00，出發地點為教會。巴士價格：



單程500 克朗，雙程800克朗，幼兒 （2014 -2018 年出生）免費。




請需要乘坐巴士的人員儘快與夏令會聯絡人姜珊姊妹報名，並將巴士



費用轉帳至1207.44.92337，或直接付現金。Summer Camp bus registration



starts now. The bus will leave at 7:45 am on 9th July, and return at 13:00 on 



15th July. The bus to Summer Camp will depart from church. Price: single 



trip 500 nok, return trip 800 nok， infants and children born 2014-2018 




free of charge. Please register as soon as possible with the contact person 


　
Shan Jiang, and transfer the fees to account 1207.44.92337, or pay by cash.
→
崇拜後13.00在一樓有長者以諾團契聚會，歡迎參加。題目是：




切心迎見基督的 「西面」- (第二課) （路加福音 2：25-35）




After the Holy Communion service. Enoch Fellesship will be monthly




meeting for the elderly Enoch Fellowship at 13.00 on the first floor 




after the service. Topic：Heartfelt awaiting for Jesus Chris.



